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TEMES TRACTATS: 

1-Projecte lingüístic: 

El projecte lingüístic (2007) està penjat a la pàgina web de l’escola. Arran de la sentencia del 25% 
Inspecció demana un canvi de terminologia.  

En el projecte consta en el punt 2.1 que el català es llengua vehicular i s’ha de canviar per llengua 
curricular i educativa.  

En el mateix projecte lingüístic en el punt 2.2 s’ha de fer constar que el castellà  és llengua 
curricular i educativa. 

S’aprova el canvi de terminologia en el consell en data 30/06/22 

2-Pla digital: 

S’ha endegat durant el curs 2021-2022. S’explica d’on sorgeix el pla i com s’aplicarà a nivell de 
claustre i d’alumnat. 

L’objectiu és assolir un bon nivell de competència digital tant pel que fa a l’alumnat com al 
professorat. 

Un cop dissenyat es penjarà a la pàgina web de l’escola . 

 

3-Tardes de setembre 

S’encarrega a la Cooperativa Escolar Guinardó la gestió de les tardes de setembre. Des de l’escola i 
en previsió de l’alumnat que fa ús del menjador es demanen 14 monitors. El Consorci n’oferta 11. 

 

 



4-Matrícula Escola curs 22-23 

La ratio de P3 és de 22 alumnes. Matriculats per al curs 22-23 n’hi ha 21. 5 places s’han cobert amb 
germans i 7 places són de NESE. 

A P5 també hi ha una matrícula nova. 

 

5- Memòria 

Es fa una lectura dels punts que conformen la memòria. Es fa especial incidència en l’apartat de les 
graelles de confinament (3 supòsits en funció del tipus de confinament) 

 

6-Cessió titularitat Hort 

L’hort està cedit a l’escola de paraula amb un acord oral que va tenir l’escola amb l’ajuntament de 
Barcelona. 

S’està treballant pel reconeixement de la titularitat de l’espai. 

 

7- Calendari 

S’anomenen les dates de lliure disposició per al curs 2022-2023. Aquestes són 5. 2 d’aquestes 
corresponen a la festa de la Mercè i a l’11 de setembre que cauen en diumenge i són recuperables. 

 

Per part de les famílies s’exposen els següents punts: 

1-La comissió Camí escolar canvia de nom I es dirà: “COMISSIÓ ENTORN ESCOLAR” 

2.Projecte de la muntanyeta: Es proposa que s’apliqui un projecte que consti de 3 FASES: 

 FASE 1: Aconseguir una muntanyeta accessible i segura limitant el perímetre, facilitant accessos 
per part de l’escola. 

FASE 2: Refugi climàtic: arbres, bancs, fonts… 

FASE 3: Espai de joc. 

 

3-Calor a les aules: S’ha fet un escrit conjunt de diferents AFA demanant solució a les altes 
temperatures que s’han viscut (s’ha fet arribar al Consorci?).  

Des de l’escola han enviat recollida de temperatures. 



4-Comunicats a l’escola. Es demana rigurositat davant les faltes d’ortografia en alguns dels escrits 
que s’envien a les famílies, així com en algun treball puntual que fan els alumnes (Ex: medalla 
olimpíades) 

5-Matrícula sense cobrir. Hi ha famílies que han mostrat preocupació perquè la matrícula s’ha 
cobert amb segones opcions.  

La Direcció de l’escola recorda que 12 places ja estaven cobertes amb germans i places NESE i que 
aquest motiu fa dubtar de si podràs entrar en primera opció. 

També recorda que hi ha 21 alumnes matriculats i que només queda una plaça lliure. 

6-Mestres que marxen de l’escola. S’exposa que hi ha neguit pel nombre de mestres que marxen 
de l’escola.  

S’explica que hi ha una mestra Covid que no es pot reclamar i altres que tenen projectes personals. 
En cap cas hi ha hagut malentesos entre el professorat i cal valorar la feina que han fet aquestes 
persones i l’empremta que han deixat per continuar creixent com a escola. 

 

 

 


